

«LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V.»
ANNOUNCES TENDER NO. LOIE/45/11-2018 FOR PROVISION OF 2D AND 3D
SEISMIC DATA PROCESSING SERVICES FOR BLOCK-10 PROJECT, THE REPUBLIC OF
IRAQ

LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V., Operator of the Block 10 Project in Iraq, is carrying out petroleum operations under the Exploration, Development and Production Service Contract for the Block 10 Contract Area, dated November 07, 2012 signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to render services in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Applicants shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender documentation, including:

- to have an average annual turnover for the last 3 (three) years (2015, 2016, 2017) to the amount of not less than USD 2,000,000 (two million US Dollars);
- to have experience in the past 5 (five) years in rendering services similar by nature and complexity to the subject of the Tender (processing of 2D/3D onshore seismic data) as a general contractor with the following annual average amount:
 - worldwide in the amount of not less than 8000 (four thousand) linear kilometers of 2D seismic processing (each sq.km of 3D will be taken into account as 4 lin. km of 2D);
 - in MENA region, in the amount of not less than 4000 (four thousand) linear kilometers of 2D seismic processing (each sq.km of 3D will be taken into account as 4 lin. km of 2D);
- to have adequate computer hardware in processing center dedicated for service: cluster-type computers with not less than 4000 processors in total;
- to have appropriate licensed software in processing center dedicated for service (All software, including all modules necessary to perform the service in accordance with Scope of Works should be updated to the last version on the start of Contract, technical support should be guaranteed during the entire period of work);
- to have a duly qualified and experienced personnel;
- to submit Bid Bond to secure the Bid.

A full set of the Tender documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before **December 4th, 2018**) to Block10.Tenders@lukoil-international.com.

The written request of Applicant shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before **5:00 p.m. (Baghdad time) of December 19th, 2018**.

شركة لوك أويل أوفرسيز عراق أكسبلوريشن (للاستكشاف) ب. ف.
تعلن المناقصة رقم **LOIE/45/11-2018** لتوفير خدمات معالجة بيانات المسح الزلزالي ثنائي وثلاثي أبعاد بموجب مشروع الرقعة الاستكشافية رقم **10**، جمهورية العراق

تقوم شركة لوك أويل أوفرسيز عراق أكسبلوريشن (للاستكشاف) ب. ف. بصفة المشغل لمشروع الرقعة الاستكشافية رقم **10** في جمهورية العراق، بتنفيذ العمليات البترولية بموجب عقد الخدمة لاستكشاف وتطوير وإنتاج الرقعة الاستكشافية رقم **10**، المؤرخ في **07 تشرين الثاني 2012**، والمبرم مع شركة نفط الجنوب / وزارة النفط العراقية.

يقع الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يحق لها تقديم الخدمات في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- يجب ألا يقل مبلغ معدل المبيعات السنوية خلال ثلاث (3) سنوات أخيرة (2015 و2016 و2017) عن مليونين (2,000,000) دولار أمريكي؛
- يجب أن تكون لديها خلال خمس (5) سنوات أخيرة خبرة بتقديم خدمات مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة حسب طبيعتها وتعقيدها (معالجة بيانات المسح الزلزالي البري ثنائي وثلاثي أبعاد)، بصفة المقاول الرئيسي مع مبلغ المعدل السنوي المتوسط التالي:
 - خبرة علمية في معالجة المسح الزلزالي الثنائي الأبعاد بمبلغ لا يقل عن ثمانية آلاف (8000) كيلومترات طولية (حيثما كل كيلومتر مربع لمسح زلزالي ثلاثي أبعاد يعادل لأربعة كيلومترات طولية لمسح زلزالي ثنائي أبعاد)
 - خبرة في معالجة المسح الزلزالي الثنائي الأبعاد بمبلغ لا يقل عن أربعة آلاف (4000) كيلومترات طولية في الشرق الأوسط وجنوب أفريقيا (حيثما كل كيلومتر مربع لمسح زلزالي ثلاثي أبعاد يعادل لأربعة كيلومترات طولية لمسح زلزالي ثنائي أبعاد)
- يجب أن تكون لديها أجهزة كمبيوترية مناسبة لتوفير المعالجة في مركز الخدمات المخصص: كومبيوترات حاسبة من طراز كلاستير (مترام) ذات عدد بروسيورات اجمالي لا أقل عن أربعة آلاف (4000)
- يجب أن يكون لديها برامج مخصصة مناسبة لتوفير المعالجة في مركز الخدمات المخصص (جميع مبرمجيات بما فيها جميع الوحدات المطلوبة ذات أقصى حد تطوراً عند بدء العقد، لغرض أداء الخدمة وفقاً لنطاق الأعمال، كما يجب توفير الدعم الفني خلال طول فترة العمل)؛
- يجب توفير موظفين مؤهلين ومتمرسين حسب الأصول؛
- يجب توفير التأمينات الأولية المطلوبة لضمان العرض

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعا من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه **04 كانون الأول/ديسمبر 2018**) عبر إرسالها إلى العنوان التالي: Block10.Tenders@lukoil-international.com

على أن يتضمن الطلب الخطي أعلاه المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الإلكتروني دون أية مسؤولية عن فقدانها أو تأخير وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يجب تقديم العروض بالطرف المختوم، "أ" المتضمن المعلومات الفنية للعروض إلى العنوان المذكور أعلاه في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة **05:00 مساءً (بتوقيت بغداد) في تاريخ 19 كانون الأول/ديسمبر 2018**.

«LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V.»
ANNOUNCES TENDER NO. LOIE/40/10-2018 FOR DRILLING AND TESTING OF
WATER SOURCE WELL IN THE DAMMAM FORMATION, BLOCK-10 CONTRACT AREA
(IRAQ)

LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V., Operator of the Block 10 Project in Iraq, is carrying out petroleum operations under the Exploration, Development and Production Service Contract for the Block 10 Contract Area, dated November 07, 2012 signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to render services in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Applicants shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender documentation, including:

- To have drilling, testing and related services experience during 2015-2018, as follows:
 - Bidder has drilled not less than 5 wells (TVD ≥ 300 m) during mentioned period as turnkey/IPM contractor;
- To have an average annual turnover for the last 3 years in the amount of not less than USD 1,000,000 (one million US Dollars);
- To have an appropriately inspected and certified drilling rig fit for its purpose (own or subcontracted);
- To have cementing equipment, well head equipment, casing, tubing, casing accessories, surface and downhole equipment for testing fit for its purpose (own or subcontracted);
- To have appropriate Certificate of registration as a legal entity, Articles of Association, Tax registration certificate authorizing the Bidder and/or its Subcontractors to render services similar by nature to the subject of the Tender in the country of registration and in the Republic of Iraq;
- To submit Bid Bond to secure the Bid.

A full set of the Tender documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before **December 4th, 2018**) to Block10.Tenders@lukoil-international.com.

The written request of Applicant shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before **5:00 p.m. (Baghdad time) of December 19th, 2018**.

شركة لوك أويل أوفرسيز عراق أكسبلوريشن (للاستكشاف) ب. ف.
تعلن المناقصة رقم **LOIE/40/10-2018** لتوفير خدمات الحفر والفحص لبنر المصادر المائية في تكوين دمام بموجب مشروع الرقعة الاستكشافية رقم **10**، جمهورية العراق

تقوم شركة لوك أويل أوفرسيز عراق أكسبلوريشن (للاستكشاف) ب. ف. بصفة المشغل لمشروع الرقعة الاستكشافية رقم **10** في جمهورية العراق، بتنفيذ العمليات البترولية بموجب عقد الخدمة لاستكشاف وتطوير وإنتاج الرقعة الاستكشافية رقم **10**، المؤرخ في **07 تشرين الثاني 2012**، والمبرم مع شركة نفط الجنوب / وزارة النفط العراقية.

يقع الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يحق لها تقديم الخدمات في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- يجب أن تتمتع بخبرة توفير الخدمات المتعلقة بحفر وفحص خلال أعوام **2015 – 2018** كما تالي:
 - قد تم إكمال حفر خمسة (5) آبار (TVD ≥ 300) على الأقل، خلال الفترة المذكورة أعلاه، بصفة مقاول تسليم المفتاح/إدارة المشروع المتكاملة (turnkey/IPM)؛
- يجب أن يكون معدل المبيعات السنوية خلال الأعوام الثلاثة (3) الأخيرة الأ يقل عن مبلغ مليون واحد (**1,000,000**) دولار أمريكي؛
- يجب أن تمتلك جهاز حفر مفحص ومُرخص بصورة صحيحة، لأغراض مذكورة أعلاه (مملوك أو مستأجر)؛
- يجب أن تمتلك بمعدات أعمال أسمنت ومعدات رؤوس آبار وبطانات ومستلزماتها وأنباب وأدوات فحص آبار سطحية وداخلية لغرض القيام بأعمال الفحص والتجربة (مملوكة أو مستأجرة)؛
- يجب أن تملك شهادة تسجيل مناسبة بصفة كيان قانوني ووثائق تأسيس الشركة وشهادة التسجيل الضريبي التي تعطي الحق لشركة مقدمة بالعروض أو شركة مقابلة ثانوية لها بتقديم خدمات مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة في الدولة التي تم تسجيل الشركة، وفي جمهورية العراق؛
- يجب توفير التأمينات الأولية المطلوبة لضمان العرض.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعا من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه **04 كانون الأول/ديسمبر 2018**) عبر إرسالها إلى العنوان التالي: Block10.Tenders@lukoil-international.com

على أن يتضمن الطلب الخطي أعلاه المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الإلكتروني دون أية مسؤولية عن فقدانها أو تأخير وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يجب تقديم العروض بالطرف المختوم، "أ" المتضمن المعلومات الفنية للعروض إلى العنوان المذكور أعلاه في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة **05:00 مساءً (بتوقيت بغداد) في تاريخ 19 كانون الأول/ديسمبر 2018**.

مديرية الاحوال المدنية والجوازات والاقامة
مديرية احوال بغداد / الرصافة
قسم شؤون احوال بغداد / الرصافة
العدد: ٩٩٩١
التاريخ: ٢٠١٨/١١/١٨

م / اعلان

قدم المواطن (صبيح سلمان طه) دعوته القضائية لتبديل (لقبه) وجعله (الخزجي) بدلا من (الخزجي) فمن لديه اعتراض مراجعة هذه المديرية خلال خمسة عشر يوما من تاريخ النشر وبعبءه سوف تنظر هذه المديرية بطلبه استنادا الى احكام المادة (٢٢) من قانون البطاقة الوطنية رقم (٣) لسنة ٢٠١٦ المعدل على ان يكون النشر باسم مدير عام الجنسية المحترم. مع التقدير.

اللواء
هيثم فاضل الغريباوي
مدير الجنسية العام / وكالة
مدير قسم شؤون احوال بغداد / الرصافة

رئاسة جامعة كركوك اعلان

تعلن رئاسة جامعة كركوك عن اجراء مزايدة علنية لتأجير (حق التصوير) في كلية التمريض يوم الاربعاء المصادف ٢٠١٨/١٢/١٢ الساعة الثانية عشر ظهرا في رئاسة الجامعة فعلى الراغبين بالاشتراك في المزايدة مراجعة شعبة العقود الحكومية في رئاسة الجامعة لاستلام نسخة من الشروط لقاء وصل بمبلغ قدره (١٥٠٠٠) خمسة عشر الف دينار غير قابل للرد يتم دفعها في الكلية ويتحمل من ترسو عليه المزايدة اجور النشر والاعلان.

لجنة البيع والايجار